



التاريخ: 28 أغسطس 2014

بسم الله الرحمن الرحيم

أعزائنا الطلبة والطالبات

تحية طيبة وبعد

بداية نود أن نهنئكم بالعام الدراسي 2015/2014 جعله الله عاماً دراسياً مليئاً بالنجاحات والإنجازات وكما نود أن نبارك لطلبة البعثات الجدد ونرحب بهم تحت مظلة مكتبنا الثقافي في لوس أنجلوس.

كما يسعدني أن أتواصل معكم أنا وزميلتي الدكتورة أنوار الخرينج / الملحق الثقافي في المكتب آمين أن يقدرنا الله على خدمتكم وتذليل الصعاب لكم.

أود أن أنتهز الفرصة لإبراز بعض النقاط المهمة والتي نأمل أن يأخذ بها الطلبة وهي:

1. أخذ الإرشادات والتعليمات المرسلة من مرشدكم الثقافي فيما يتعلق بإلغاء التأمين الصحي من الجامعة – إرسال كشف الدرجات لفصلي الربيع والصيفي – إرسال كشف التسجيل للفصل الحالي – تحديث المعلومات الشخصية والبنكية
2. طلبية مرحلة اللغة: الرجاء الالتزام بقوانين المعهد والالتزام بالحضور وعدم الإستهانة بها وذلك لما قد يترتب على ذلك من تداعيات قد تضر بمستقبلكم الدراسي
3. التواصل مع مرشدك الأكاديمي في المكتب عن طريق الإيميل قدر الإمكان
4. كما أود أن أبلغ الطلبة الأعزاء عن قرار الوزارة بإلغاء التعهدات والتزام الطالب بدراسة تخصصه الموفد من أجله إلى حين الحصول على المتطلبات اللازمة لتغيير التخصص (مرفق نسخة)
5. في حالات الطوارئ (الكوارث – الأمور الأمنية – الهجرة) يرجى الاتصال على الخط الساخن للقنصلية الكويتية في لوس أنجلوس (310-279-3644)

وختاماً نوصيكم بالتواصل الدائم مع المكتب الثقافي وبالأخص مع مرشدكم الأكاديمي بالمكتب وكذلك مع المرشد الأكاديمي في الجامعة إن وجد ومع مكتب "الطلاب الأجانب" في الجامعة. ونحن على استعداد للعمل معكم وحل مشاكلكم قدر الإمكان وفي حدود القوانين واللوائح المعمول بها.

نسأل المولى العلي القدير أن يوفقكم في دراستكم وكل عام وأنتم جميعاً بخير

مع أطيب التمنيات منا لكم

Mansour H. Jaragh, Ph.D
Cultural Counselor/Director

د. منصور جراغ

المستشار الثقافي / رئيس المكتب





Date: 28 August 2014

Dear student

The Kuwait Cultural Office – Los Angeles would like to wish you success and luck.

Dear students

Greetings

We would like to congratulate the beginning of the academic year 2014/2015, may God make this academic year full of successes and achievements. And I would also like to congratulate the new scholarship students and welcome them under the umbrella of the cultural office in Los Angeles .

I am also pleased that I and my colleague Dr Anwar Khurainej / Cultural Attaché communicate with you hoping that we serve you overcome the difficulties together.

I would like to take this opportunity to highlight some of the important points which we hope you take into consideration:

1. Taking instructions sent from your Academic Advisor at our office concerning the waive the university health insurance - send transcript for spring and summer - send verification of enrollment for the current semester - updated personal and banking information
2. ESL Students: Please abide by the laws of the college and commitment to attending your classes and do not underestimated attendance for what might consequent repercussions that may impair your scholarship track
3. Communicating with your Academic Adviser in the office via e-mail as much as possible
4. I would also like to inform the students about the sticking to the ministry's decision and commitment in terms of changing majors until getting the necessary requirements to change specialization (copy attached)
5. In cases of emergency (natural disaster – security measures – immigration) outside our official working hours, please call the hotline of the Kuwaiti Consulate in Los Angeles (310-279-3644)

In conclusion, we recommend your commitment with the Cultural Office, particularly with your Academic Advisor office as well as with the Academic Advisor at the university, if any, and the Office of "International Students" at the university. We are ready to work with you and solve your problems as much as possible within the limits of the laws and regulations in force.

May the Almighty grant you success in your studies and every year, you are all in great health.

We wish you a successful academic year.

Dr. Mansour Jaragh

Cultural Counselor/Director

Mansour H. Jaragh, Ph.D
Cultural Counselor/Director

